
 

 

 

Beretning: Cafeen for 2017 

 

 Årsberetning fra 1. august 2017, hvor Ulla tiltrådte som ny daglig leder af Cafè Røde Kors.  

Tak for modtagelsen i cafeen både til brugerne, I andre aktivitetsledere og bestyrelsen har taget godt imod 

mig med stor åbenhed og tillid.  

I cafeen kommer der 15 til 20 mennesker hver dag. Mennesker, som har brug for et rummeligt fællesskab.  

Udgangspunktet i cafeen er netop at møde det enkelte menneske, som det er og ikke som de psykiske 

diagnoser, ikke det misbrug, de har eller som den sygdom, de har – eller alt det andet, som kan være svært 

her i livet.  

Når snakken falder på, hvorfor brugerne kommer i cafeen giver flere af dem udtryk for:  

”Det er godt at have et sted at komme og fejre højtiderne, ellers ville jeg sidde og drikke alt for mange øl og 

få ondt af mig selv. ”  

”Jeg kan lide at komme i cafeen. Vi får godt mad, og forskelligt mad og det der med at spise sammen med 

nogle, det betyder noget for mig. ”  

Vi har forskellige aktiviteter i løbet af året:  

Grillaften,  

Sommerferietur,  

Julebanko,  

Julefrokost med frivillige og brugere,  

Julebanko,  

Julemiddag  

Nytårsmiddag,  

Foredrag,  



Især i december oplevede vi stor opbakning af byens handelsdrivende og andre private, som kommer og 

giver gaver i form af småkager, chokolade og andet til cafeens brugere. Det betyder meget at så mange 

tænker på Røde Kors  

I år tog Bøffen initiativ til at holde juleaften den 24. dec. Her oplevede brugerne at få dobbelt op på 

julemiddage her den 23. dec. den 24. på Bøffen.  

 

Venlig hilsen 

 

Ulla Bjerg Thomsen 


